
Ældrerådet 14-10-2021

Kommunikation 

21/66 Åben Sag 

Sagsgang 

ÆR 

Sagsfremstilling 

Ældrerådet har på sin stop-op-dag den 6. juni 2019 besluttet, at der ved slutningen af hvert 

ældrerådsmøde skal drøftes, om der er emner, der egner sig til videre kommunikation. 

Økonomiske konsekvenser 

Punktet har ingen økonomiske konsekvenser. 

Indstilling 

Formanden indstiller, at punktet drøftes. 

Beslutning i Ældrerådet den 14-10-2021 

Punktet blev drøftet. 

 

Forvaltningen fremsender løbende materiale vedr. valget til Benthe, så det kan komme på 

ældrerådets facebookside. 

 

Ivan Hammer Sørensen deltog ikke i behandlingen af punktet. 

 

Bilag: 
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